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Endelig dagsorden med indkomne forslag til 

ordinært afdelingsmøde

27. august 2019 kl. 19:00

i Simon Peters Kirkens menighedshus
Wibrandtsvej 41 B / Kastrupvej 155, 2300 København S

Der vil være sandwich, vand, te og kaffe ved mødet.

med følgende dagsorden:

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg
2. Fremlæggelse af beretning for perioden 
3. Fremlæggelse af regnskab for 2018 til orientering
4. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2020
5. Indkomne forslag (se forslagene og kommentarer hertil nedenfor)

a. Nedlæggelse af affaldsskakte. Forslagsstiller: Afdelingsbestyrelsen.
b. Opsætning af ”prøvelåge” på miljøpladsen Parosvej 18. Formålet er at 

undgå uvedkommende adgang (kun én adgangsvej). Pris 20.000 kr., 
udgiften kan afholdes på kt. 115 Alm. vedl. Forslagsstiller: 
Afd.bestyrelsen.

c. Fjernelse af strygerullerne i vaskerierne. Forslagsstiller: Svend Moldestad 
d. I forb. med renovering af køkkenerne, forberedes vandtilførsel, afløb og 

køkkenelement til opvaskemaskiner. Forslagsstiller: Svend Moldestad.
e. Forslag om, at beboerne fremover skal kunne stemme digitalt om 

forslag. Forslagsstiller: Peter Bryde. 
f. Forslag om ændring af tidspunkt for tømning af skrald om morgenen. 

Forslagsstiller: Zumaya B. Danesi
g. Forslag om tilladelse til at holde 1 hund og-eller 1 kat.  Forslagsstiller: 

Sol Wiik. 
6. Valg af formand til afdelingsbestyrelsen

På valg er: Camilla Hegnsborg 
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7. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen
På valg er: Kirsten Bidstrup og Rene Jensen. De genopstiller ikke.

8. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen
På valg er: Alexai Sasha Bangsbøll Dunn

9. Eventuel valg af repræsentantskabsmedlemmer/suppleanter
Afdelingsbestyrelsen har kompetencen til at vælge repræsentantskabsmedl.

10.Eventuelt

Med venlig hilsen

Afdelingsbestyrelsen
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Ad 5 a). Nedlæggelse af affaldsskakte 

 

Afdelingsbestyrelsen foreslår, at afdelingens affaldsskakte i opgangene nedlægges og 

affaldshåndtering skal ske i terræn. 

Nedlæggelsen af affaldsskaktene tænkes gennemført i forbindelse med helhedsplanen 

i 2021-24, og samtidig vil der ske en etablering af affaldshåndtering i terræn. 

Forslaget kræver dispensation fra Bygningsreglementet (kommunal godkendelse), og 

begrundes i følgende: 

- affaldsskaktene er ikke tidssvarende mht. miljømæssige forhold 

o Det forventes, at der vil ske stigende krav til kildesortering, jf. 

kommunens affaldsplan, og dette vil med affaldsskakte betyde, at kun én 

kilde kan skaktes (restaffald) i opgangene. 

o Arbejdsmiljøet. Affaldet skal transporteres fra kældre, hvilket er 

tidskrævende, giver lugtgener og er helbredsnedslidende for 

funktionærerne. Det forventes at der kommer krav dels til øget 

udluftning i kældre samt lifte i kælderskakte, der kan bedre 

arbejdsmiljøet.   

- En nedlæggelse af affaldsskaktene vil bidrage til, at de nye installationer i 

forbindelse med afdelingens helhedsplan kan føres mere hensigtsmæssigt, og 

dermed at der sker en bedre udnyttelse af boligernes trange plads. 

Forslaget medfører naturligvis en komfortmæssig forringelse for den enkelte beboer, 

da man ikke længere kan nøjes med at gå i opgangen og bortskaffe affaldet. 

Forslagets økonomi: 

I afdelingens langtidsbudget er allerede i indeværende år 2019 afsat midler til 

etablering af affaldshåndtering i terræn, formentlig en molokløsning – 1,2 mio. kr. i 

2022. 

Udgiften til nedtagning/ændring af affaldsskaktene i ejendommen kan indgå i 

helhedsplanen, hvor der i forvejen er afsat midler til etablering af installationer 

(vandrør, afløb, balanceret ventilation). 

Det forventes, at en affaldsløsning i terræn vil kunne medføre en besparelse i 

renovationsafgiften i forhold til i dag, som følge af, at frekvenstømningen bliver 

mindre. Det forventes endvidere at frigøre tid, så ejendomskontoret kan anvende 

denne på andre opgaver, herunder beboerservice.  

 














